
Styrelsemöte PBK  

Måndagen den 11 december 2023  

Närvarande: Jan Lundqvist, Dennis Ohlsson, Roland Lundberg, Lars Ström,                      

Jan Johansson, Ingrid Bengtsson  

Frånvarande: Lisbeth Nilsson  

1. Mötet öppnande  

      Godkändes.  

2. Dagordning      

Godkändes.  

3. Föregående protokoll      

Godkändes.  

4. Ekonomi  

     Som brukligt stabil.  

   

 5. Hemsida laget.se/ Ingemar Bengtsson informerar  

     Inb har börjat så smått på Hemsidan. Onsdagen den 13/12 kommer      

Patricia Olsson från laget.se för lite utbildning vad gäller hemsidan.      

Förutom Inb kommer ordf Roland L och sammankallande för lagledarna      

Rosa B att medverka vid denna utbildning.   

       

    Information och förslag om innehåll på hemsidan tillika      

behörigheter diskuterades, vilket kommer att bestämmas      efter 

genomgången utbildning med Patricia O.  

    Beslutades att Ingemar Bengtsson blir Webbmaster för hemsidan.     

Vid behov av uppgradering av hemsidan till SILVER godkändes detta     

av styrelsen.  

    Inb får i uppdrag att skriva ett Policydokument för hemsidan.  

 6. Matchtröjor  

     Solhaga positiva till nya matchtröjor men har nu ny leverantör vilket      

innebär att klubben får avvakta på förslag från Solhaga.  

 7. Årsmöte  

http://laget.se/
http://laget.se/
http://laget.se/
http://laget.se/


     Förslag på Årsmöte 2024 den 26 februari.  

8.  Senior School  

     Kommunen kontaktad och de återkommer i januari för möte förmodligen  

     efter V 8.  

9. Övrigt  

    Ingrid informerar kring vårt projekt ”Operation bli fler”  

    Martin på SISU har en önskan om en fortsättning av ”lärgrupperna”     

även 2024. Vidare kontakt med honom kommer i januari nästa år. Ev kan        

klubben få en resurs med 2000:- för en Våravslutning i April månad från     

SISU. Vad gäller ”Operation bli fler” har 11 st provat på 3 gånger      

kostnadsfritt plus fika. 4 st har därefter blivit medlemmar i klubben!      

Många bäckar små…….  

    Diskussion kring körersättning om man kör själv till bortamatcher togs upp      

men detta bifölls ej eftersom det är ett val man själv gör.  

     

   

10. Nästa möte  

      Styrelsemöte nästa gång blir 22 januari 2024.  

11.  Avslutning  

       Ordförande Roland avslutar mötet och önskar alla en         

God jul och ett Gott Nytt År!   

Vid Pennan:  

………………………..    

 …………………………..  

Ingrid Bengtsson,sekr     Roland 

Lundberg,ordf  



           

            



 


